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Svensk Irländsk Terrierförening 

Styrelseprotokoll  

 
Från styrelsemötet i Svensk irländsk Terrierförening den 19 september § 1-11 och de 21 
september § 12-17 2016 båda via telefon. 
 
Närvarande: Magdalena Uthberg, Carola Holmström (deltog 19/9)  Mari-Ann Westberg (deltog 
19/9), Anette Bodin (19/9), Annika Vänje (deltog 19/9), Roland Fryklund (deltog 21/9) och 
Lena Ericson Lind 
 

§ 1 Sammanträdet öppnas 
 

§ 2 Upprop 
 

§ 3 Godkännande av dagordningen 
 

§ 4 Val av justerare  
Till justerare utsågs, för paragraferna 1 – 11 Carola Holmström och Annika och för 
paragraferna 12 - 21 Magdalena Uthberg och Roland Fryklund. 

 

§ 5 Inkomna skrivelser 
 Utbildning i Föreningsteknik, SvTK 2/10 10-16. Föreningen representeras ej 
 Central avelskonferens SKK 19-20/11. Beslutades att Magdalena och Mari-Ann 

deltar. Magdalena sköter anmälan 
 Informationsmöte ang Organisationsutredningen 19/11 10-15. Ingen kan gå 
 Ansökan om lydnadstävling 2017 fr SBK via SvTK. Ingen ansökan är aktuell 
 Inbjudan Rasklubbstorget fr SvTK. Anmälan och betalning är klar 
 E-post fr Red Wire ang att man inte omnämndes som sponsor på Rasspecialen. 

Kommer att omnämnas i nästa Röda Hund. Magdalena skriver 
 E-post angående Revidering av RAS är besvarad av ordföranden 
 E-post med synpunkter på Hälsoenkäten. Förtydligande har lagts ut på hemsidan 
 E-post angående tid och plats för uppfödarmöte är besvarad av ordföranden 
 E-post från E Skålberg angående styrelsens arbete 
 E-post angående notiser om nya medlemmar i Röda Hund har besvarats av 

ordföranden 
 Ansökan från domare Marie Gadolin om att utöka sitt rasregister. Sekreterare 

skickar ut ansökan t styrelsen för ställningstagande.  
 E-post har inkommit från inrapporteringsansvarig att man ej får information om 

utställningsresultat från alla.  Magdalena svarar inrapporteringsansvarig att BIR-
hunden har ansvaret för att skicka in resultaten för alla IT. Förtydligande läggs ut på 
hemsidan. 

 

§ 6 Revideringen av RAS 
Magdalena har skrivit tagit fram ett dokument som ska lämnas ut till uppfödarna. Detta 
skickas ut till styrelsen i morgon för synpunkter. Ordföranden ska även ta fram BPH 
statistik samt övrig statistik som skall med, exempelvis registreringar. 
 
När styrelsen lämnat sina synpunkter skickas dokumenten ut till uppfödarna via e-post 
med önskemål om att inkomma med svar inom två veckor. Detta ska, tillsammans med 
sammanställning av BPH och Hälsoenkät, ligga till grund för förslag till revidering av 
RAS. Förslaget kommer även att läggas ut på hemsidan. Förslaget läggs fram i god tid 
före uppfödarmötet. 
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Diskussion angående om en ny målsättning för att få fler att göra BPH i syfte att säkra 
avelsbasen.  

 
 

§ 7 Uppfödarmöte 
  Avstämning av anmälningsläget. 
  Mari-Ann ordnar lokal där hundar får tas med.  

Magdalena kontaktar SvTK med en förfrågan om någon representant kan delta vid 
mötet.  

 
 

§ 8 Hälsoenkäten 
52 enkäter har kommit in. Styrelsen ska uppmana sina valpköpare att göra enkäten. En 
uppmaning att göra enkäten kommer att läggas ut på FB-sidan tillsammans med en länk 
till enkäten.  
 

Diskussion kring hur den fortsatta hälsorapporteringen ska se ut. Den frågan kan tas 
upp på nästa års uppfödarmöte 

 

§ 9 Röda Hund 
Viktigt att vi skickar in material kontinuerligt till Röda Hund.  
 

Magdalena kontaktar redaktören för en diskussion kring kommunikationsvägar för att 
framföra kritik samt vikten av att signalera att det behövs mer material i tid. 

 

§ 10 Profilkläder - offert 
Mari-Ann gör ett förslag och skickar ut för synpunkter till styrelsen. Frågan tas upp igen 
vid nästa styrelsemöte. 
 

§  11 Rapport ang Hundmässan i Älvsjö 
Föreningens deltagande är anmält och betalt. Montern ska byggas på fredagen. Mari-Ann 
gör ett schema för bemanning i montern.  
 

Årets tema för Rasparaden är kärlek. I dag oklart vilka som ska delta.  
  

§  12 Verksamhet 2017 
 Diskussion kring vikten att få igång aktiviteter runt om i landet. Vi bör kunna ta hjälp av 

FB för att inspirera IT-ägare runtom i landet till att dra igång aktiviteter.  
 Under 2017 ska vi arrangera ett Uppfödarmöte och ett Årsmöte 
 Föreningen ska arbeta för att ordna BPH speciellt för IT 
 Styrelsen har beslutat att ha en Aktivitetshelg i Herrfallet, Arboga 26-27 augusti 2017. 

 

§ 13 Styrelsen 2017 
Bordläggs till nästa möte. 

 

§  14 Årsmöte 2017 
Styrelsen funderar på lämplig plats för nästa årsmöte. Diskussion kring att lägga en 
aktivitet i anslutning till årsmötet, t ex att dela ut pris till Årets Hund i lydnad, agility 
mm. 

 

§  15 Övriga frågor 
 Fråga angående krav på medlemskap senaste tre åren för att få annonsera om kull. 

Svaret är att det står i de av klubben satta reglerna. Fortsatt diskussion när 
frågeställaren deltar i mötet 

 Fråga angående att valpar/juniorer ej premieras för ”Bästa hund”.  Enligt 
föreningens regler premieras juniorer men inte valpar. Frågan tas upp vid nästa 
möte när frågeställaren deltar i mötet 

 Frågor till Terrierklubbens styrelsemöte. Ordföranden kontaktar Terrierklubben för 
att höra om de kan delta i föreningens uppfödarmöte 

 Norska hundar på utställningslistan. Norska hundar får vara med om de tävlar i 
Sverige. Ordföranden kollar reglerna 



 

 3

 

 Beslutades att godkänna ansökan från domare Marie Gadolin att utöka sitt 
rasregister. Sekreterare skickar in godkännande till SKK.  

§  16 Nästa möte 
Förslag på datum för nästa telefonmöte är den 10 oktober kl 20.00. Fastställs i 
styrelsens grupp på FB  

 

§ 17  Mötet avslutas 
 
Sekreterare: 

 
 
Lena Ericson Lind 
 
Justeras paragraferna 1 - 11:     
 
 
 
 
Carola Holmström  Annika Vänje 
 
 
Justeras paragraferna 12 - 17:    
 
 
 
 
Magdalena Uthberg  Roland Fryklund   
  


